
Zápis č.4/2023     

Ze společného zasedání Provozní komise ZO DP-ED, 
zástupců OSPEA, ZO OSD, ZO FVZ-MHD a NOSDDPP       

konané  
28.4.2023 ve vozovně Žižkov 

 
 

Přítomni: 

Za ZOOS DP-ED: pp.Polák (VO), Hejlík (ŽI), Ryba (SA),Dušková, Skřivan 
(KO), Jindová (PA), 

Za OSPEA : pp. Šindelář (ŽI), Paseka (SA), Kašuba, Mařík (HL) 
Za 100510 : p. Herfurth  
Za 226000: p. Kaprálek 

 
Pan Herfurth informoval: 

Od 15. 5. 2023 do konce června - výluka Chotkovy sady 

všechny dotčené linky jedou objezdem přes Pražský hrad, přestávky beze 

změny, linka 20 střídá přestávky v zastávce Královský letohrádek 

V souvislosti s opravou Barrandovského mostu dochází k odklonu linky 21 
na Smíchovské nádraží, k posílení spřaženými soupravami a provozem i v 
sedle PD. 

V souvislosti se zprovozněním tratě na Libuš od 27. 5. dojde z důvodu nižší 

kapacity obratiště Levského ke změně v přestávkách na lince 21 – v zastávce 
Nádraží Braník budou přestávky čerpány oddělením řidiče od vozu. 

S obnovením provozu na Krejcárku (předpoklad 3. 6.) dojde k dílčím 

úpravám jízdních dob (viz přiložený soubor). 

Pan Kaprálek informoval o způsobu čištění sedaček řidiče, luxování, čištění 
suchou pěnou a opakované luxování. Dále informoval o výběrovém řízení na 
nové vozy, zadávají se konkrétní specifikace. 

 
Kontrola zápisu PKJT a PEK po přečtení byly zápisy schváleny. Poté 
komise pokračovala v jednání, z kterého vznikly tyto podněty: 

 

Nové podněty komise PK: 
 
1) Posunout odjezd služebního vozu voz. HL. z Lehovce za noční linku. 
2) Zařadit na školení informaci o využívání smyčky Levského, řidiči stojí 

daleko od námezníků. 
3) Ve voz. SA. Stále jídelní automaty nefungují na stravenkovou kartu. 
4) ROV. Na Palackého mostě od Zborovské často nepřestavuje. 



5) Upozornit úklidové firmy, aby při úklidu WC. Na konečných občas ometly 
stěny a kouty od pavučin. 

6) Bude zvýšena výška trolejového vedení po demontáži mostu na výstavišti? 
7) Požádat odd. Marketinku o vytvoření kampaně ohledně nastupování a 

vystupování kočárků do vozů MHD. 
8) Prodloužit obratový čas na l. 5 u voz. ŽI. Vzhledem k dlouhé docházkové 

vzdálenosti na WC. Holyně je osazena chemickým WC. 
9) Posoudit možnost výstavby pevného WC. Ve smyčce Florenc. 

 
 

Příští jednání komise se uskuteční 26.5.2023 od 8.00 ve 
vozovně ŽI. 

 
 

Zapsal: Polák 


